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Šolsko leto smo zaključili 
skupaj na dvodnevnem taboru 
na Kovku. Tako smo sredi junija 
učenci od prvega do osmega 
razreda in strokovni delavci 
odšli na Kovk. Udeležili smo se 
že tradicionalnega dvodnevnega 
poletnega tabora. Dobra odločitev 
je bil že pobeg iz vroče doline v 
hladno zavetje Gore. Poleg tega 
je bilo bivanje na Kovku poučno 
in zanimivo. Program tabora je 
bil natrpan: šli smo na Sinji vrh 
in do skakalnic, raziskali smo 

okolico, nabrali leskove palice in 
jagode, spoznavali gozd, izvedeli 
marsikaj novega o tabornikih, 
naredili svojo taborniško zastavo, 
kurili kres,pekli penice in si 
sami pripravili kosilo, večerjo, 
zajtrk ... Cel dan smo bili zunaj v 
naravi. Hiša na Kovku nam je bila 
všeč, saj je imela veliko prostora 
zunaj, kjer smo se lahko igrali, 
raziskovali in delali.

Učenci so si najbolj od vsega 
zapomnili spanje v veliki sobi, 

kjer so lahko zvečer klepetali s 
sošolci. 

Ob vrnitvi sosi zaželeli, da bi 
tudi naslednje leto šli na Kovk!

Učiteljice v OŠPP z NIS, 
CIRIUS Vipava

Vsak začetek je povezan z načrtovanjem, odpira pa tudi 
pričakovanja dijakov, staršev in zaposlenih. Letos bomo zato 
nadaljevali s krepitvijo digitalnih kompetenc zaposlenih 
z namenom povečanja aktivnega sodelovanja dijakov pri 
raziskovanju, preizkušanju možnosti ali iskanju rešitev ter 
ustvarjanju izdelkov in razmišljanju o njih. Vse to bo povezano 
s temami podnebnih sprememb, saj se zavedamo nič kaj 
optimističnih napovedi za Slovenijo in svet, ki jim bomo priča 
v bližnji prihodnosti. Zato bomo učitelji in ostali strokovni 
delavci v svoje učne načrte in vsakodnevno delovanje vnašali 
in opozarjali na teme, povezane s trajnostnim razvojem. Iskali 
bomo ideje in partnerstva v tujini, saj lahko le z izmenjavo 
izkušenj izboljšujemo lastno prakso. Letošnje šolsko leto nas 
čaka tudi velik investicijski projekt. Načrtujemo realizacijo 
celostne energetske prenove šole in dijaškega doma. Omenjeno 
bo vodilo k boljšemu zdravju in počutju ter racionalizaciji 
stroškov in prilagodljivosti pri izbiri energentov.

Da se zavedamo pomena znanja, veščin in spretnosti, smo v 
preteklosti na šoli že dokazali in to upravičili tudi z rezultati 
dijakov. Zato verjamemo, da bomo tudi v novem šolskem 
letu uspešni. 

ravnatelj Andrej Rutar, prof.

Vsak začetek je težak. Že 
v prvih dneh nam je postalo 
jasno, da bo na srednji šoli vse 
drugače, tudi težje, predvsem 
pa bomo krepili veščine, ki so 
nujno potrebne za naše nadaljnje 

družbeno in osebno delovanje. 
A čeprav je šele začetek te poti, 
se zavedamo, da je znanje ključ 
do uspe-ha. Veseli nas, da smo v 
zelo kratkem času spoznali nove 
prijatelje in da imamo veliko tem 
za pogovor. Če smo bili prve ure 
zelo mirni, tihi in  zadržani, pa 
smo se po nekaj dneh znotraj 
svojih razredov odlično ujeli in 
postali prava ekipa, zahvaljujoč 
tudi odličnim razrednikom ter 
občutkom sprejetosti, s katerim 
nas vsakodnevno obdajajo 
profesorji te šole. 

In kaj je bilo najtežje? Gotovo 
spoznati šolo in ugotoviti, kje 
je katera od učilnic. Za tiste, ki 

teden preživljamo v dijaškem 
domu, pa dočakati vsak petek 
znova, ko gremo domov. 

Pred nami so naporna štiri leta, 
a skoznje nas bodo opogumljale 
besede ravnatelja: »Na tej 
skupni poti bomo uspešnejši in 
zadovoljnejši, če bomo delovali 
skupaj, povezano, pripravljeni 
na konstruktiven pogovor.« 
Vemo, da nam bo tako lepše in 
tudi lažje. Veselimo se novih 
do-živetij in spoznanj, ko bomo 
krepili svojo srčnost, vedoželjnost 
in ustvarjalnost. 

Zala Prah in Isa Valič, 1. a, ter 
Rubi Mavrič in Nika Čotar, 1. č

Naša šola je ena redkih, ki 
»maturantski izlet« še vključi 
v svoj letni načrt in ga izvede v 
okviru šolskih dejavnosti, kot 
strokovno ekskurzijo. Ne gre sicer 
za ekskurzijo v klasičnem pomenu, 
saj tretješolci v dobrem tednu 
ne spoznavajo zgolj arheoloških 
in drugih znamenitosti zibelke 
evropske kulture, ampak sta 
vanjo vključena tudi sprostitev in 
zabava. In prav v tem pogledu je 
maturantska ekskurzija resnično 
svojevrsten preizkus zrelosti 
naših dijakov, ki v naslednjem 
letu pristopijo tudi k »zrelostnemu 
izpitu«, maturi. 

Kot učiteljica razredničarka 
sem se maturantske ekskurzije 
letos udeležila prvič in priznam, 
da odločitev ni bila lahka. Peljati 
»v svet« skupino sedemnajst- in 
osemnajstletnikov je pomenilo 
sprejeti veliko odgovornost. 
Toda moji odločitvi je botrovalo 
predvsem dejstvo, da nam je 
korona ukradla marsikatero 
možnost, s katero bi se povezali 
kot razred, predvsem pa se med 
seboj spoznali tudi z drugih 
plati, ne samo šolske. Pred 
štiriindvajsetimi leti sem na isti 
šoli sama doživela nepozaben 

maturantski izlet v Grčijo, zato 
sem si še toliko bolj želela, da 
bi ostal v lepem spominu tudi 
mojim dijakom. 

In tako sem se 1. julija ob enih 
zjutraj, prav tako vznemirjena 
in polna pričakovanj kot dijaki, 
znova odpravljala v Grčijo … 

Z dvonadstropnim avtobusom 
smo krenili proti Italiji, se spotoma 
ustavili v čudovitem San Marinu 
in v popoldanskih urah prispeli do 
Ancone. Približno štiriindvajset 
ur plovbe po Jadranskem morju 
je bilo pred nami do celinske 
Grčije. Večer smo preživeli na 
krovu, polni energije in v zelo 
sproščenem vzdušju. Med seboj 
smo se (bolje) spoznali ter spletli 
nekatere nove prijateljske vezi.  

Ko smo se naslednji dan 
prebudili, smo že pluli po grškem 
morju. Trajekt je svojo pot 
dokončal v popoldanskem času 
v pristanišču Patras. Odpeljali 
smo se v majhno mestece – Delfe, 
kjer smo v prijetni taverni okusili 
tradicionalno grško hrano, večer 
pa preživeli na prvi disko zabavi. 
Tempo v naslednjih dveh dneh 
je bil naporen. Vstajali smo 
zgodaj, da smo si lahko še pred 
pripeko žgočega poletnega sonca 
ogledali delfsko preročišče, Atene 
z znamenito akropolo, teater v 
Epidavru, Mikene …

Četrti dan popoldan pa se je 
pričenjal drugi, bolj sproščen del 
izleta, ki smo ga preživeli na otoku 
Zakintos. Vstajali smo pozneje, 
poležavali na čudovitih plažah, 
predvsem pa nas je tu večina tudi 
prvič izkusila nočno življenje, ki 
ga prej nismo poznali. 

Sedmi dan je bil v znamenju 
slovesa od Grčije. Pot proti Italiji 
je bila tokrat bolj umirjena, vzeli 
smo si čas za počitek, strnjevali 
vtise in se prijetno družili. S 
sirtakijem, ki smo ga ob prihodu 
v Ajdovščino zaplesali okrog 
avtobusa, smo staršem in drugim, 
ki so nas prišli počakat, sporočili, 
da je za tudi za nami čudovit 
maturantski izlet, ki ga zlepa ne 
bomo pozabili.

Dijakinja Nina Bajc, 4. a, 
in Alenka Vidmar, prof.

Krst je vsakoletna izkušnja, ki jo 
doživijo vsi dijaki iz prvega letnika 
gimnazije in predšolske vzgoje. 
Pripravimo jim ga četrtošolci, 
saj je prav, da najmlajše dijake 
v šolske klopi pospremimo tudi 
mi. Da ob krstu ne pride do 
nespoštljivih ali pretežkih iger, 
potek dejavnosti preverijo naši 
profesorji. Tako najstarejši dijaki 
prvošolcem pokažemo, da smo 
pilonovci odgovorni, spoštljivi 
ter prijazni eden do drugega.  

Ob pripravi smo sodelovali 
dva oddelka gimnazije ter trije 
oddelka predšolske vzgoje, zato je 
bila organizacija krsta kar precej 
zahtevna. Mnenja dijakov iz petih 
oddelkov je težko uskladiti, a 
pilonovci znamo stopiti skupaj, 
torej smo na koncu krst izpeljali 
tako, kot smo si ga želeli. 

Prvošolci so se ob pripravljenih 
dejavnostih zabavali, čeprav jih je 
bilo na začetku vidno strah tega, 

kar jih čaka. Zmagovalni razred 
je bil gimnazijski razred 1. b, ki 
je dokazal, da zaenkrat premore 
največ sposobnosti, vztrajnosti 
in iznajdljivosti. Ob nenehni 
spodbudi občinstva so svoje moči 
dobro združevali tudi ostali in 
nam pokazali, da bodo znali hoditi 
po poti ponosnih pilonovcev 
ter nadaljevati tradicijo svojih 
prednikov. Novince je na njihovo 
srednješolsko pot s spodbudnimi 
besedami pospremil tudi gospod 
ravnatelj, ki jim je med drugim 
povedal, da se bodo na šoli dobro 
počutili, če bodo izpolnjevali 
svoje naloge in si bogatili znanje, 
ki jim bo odpiralo pot v življenje.

Krst, kot ga poznamo na naši 
šoli, je odlična priložnost za 
spoznavanje prvošolcev, prijetna 
in zabavna oblika srečanja 
najstarejših in najmlajših 
pilonovcev, pripomore pa tudi k 
prijaznejšemu začetku šolanja, 
spoznavanju življenja na šoli, 
h kulturi sobivanja in dobrim 
medsebojnim odnosom.

Dijaki četrtih letnikov želimo, 
da bi bili naši najmlajši dijaki na 
poti, ki smo jo mi že uspešno 
prehodili, vztrajni, optimistični, 
prijazni, pošteni ter srčni, 
ustvarjalni in vedoželjni. Srečno!

Špela Menič, 4. č, 
in Teo Šinkovec, 4. b

Je tvoja prva jutranja misel namenjena peki slastnih čokoladnih rogljičkov ali hrustljavih žemljic?
Uživaš v pripravi dobre hrane? Neprestano iščeš novo znanje in ideje za svoje sladice?

V naših proizvodnih obratih v Ajdovščini, Novi Gorici, Škofji Loki in Kopru
se veselimo spoznati vse, ki vas zanima hrana, proizvodnja in delo v dobri

ekipi sodelavcev. Več informacij o delu pri nas, štipendijah in prijavi najdete
na povezavi na QR kodi in na naši spletni strani.

V našo sredino vabimo dijake različnih smeri in letnikov,
zato v šolskem letu 2022/23 razpisujemo

za smeri

pek – slaščičar – živilski tehnik
strojni tehnik – tehnik mehatronike
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Po vročem poletju je le nastopil 
prvi september, ki je za vsako šolo 
drugačen kot ostali šolski dnevi. Še 
posebno za učence, ki prvič stopajo 
čez šolski prag, je to dan, ki diši po 
nečem posebnem. Vstopajo v novo 
življenjsko obdobje in ker ne vedo, 
kaj vse jih čaka na teh poteh, so 
nekateri tudi še malo zadržani. 

Učitelji pa vemo, da se vsako leto 
tudi resnim in še malo zadržanim 
prvošolcem kaj kmalu razteza po 
obrazu iskriv nasmeh in se veselo 
pridružijo novim igram s sošolci 
in tudi novemu učenju. Veliko 
zanimivega že znajo povedati, zapeti 
pesmice in poznajo že marsikatero 
črko in številko. Nastopil pa je tudi 
čas, ko je veliko priložnosti, da sami 
poskrbijo za svoje potrebščine in 
opravijo različne naloge. Potrebno 
se je znajti v novi situaciji s sošolci, 
sodelovati in se prilagajati. Z dobro 
voljo je naše delo bolj uspešno in te 
nam res ne manjka, saj se skupaj v 

šoli dobro počutimo.
Učenci, ki sodelujejo v pevskem 

zboru Višaji, so zapeli šolsko himno 
Pridi, prijatelj in s pesmijo izrekli 
dobrodošlico novim učencem. S 
spodbudnimi besedami je starše in 
učence nagovorila tudi ravnateljica 
Irena Kodele Krašna. 

Učiteljica Damjana Urh je 
pripravila igrivo zgodbo, ki je 
prvošolce že na prvi šolski dan 
motivirala in popeljala v svet 
učenja. Skupaj z novimi sošolci 
so spoznali svoje učiteljice in tudi 
učilnice.

Naj iskriv nasmeh ostane in naj 
se želja, da bi uspešno skupaj stopali 
po poti in odkrivali nova znanja, 
krepi vsak dan skozi vse šolsko leto.

OŠ Danila Lokarja Ajdovščina

Sprejem prvošolcev

Kulturni sprejem 
prvošolcev

V torek, 13. septembra 2022, smo četrti letniki Srednje 
šole Veno Pilon Ajdovščina pripravili že tradicionalni krst 
prvošolcev. Novinci so se v prvih dneh držali bolj zase in 
ubirali svoje poti. Da bi jih bolje spoznali in sprejeli v družbo 
pilonovcev, smo jim četrtošolci v večnamenskem prostoru 
pripravili družabno srečanje, obogateno z igrami, zaprisego in 
našimi nasveti, kako najlažje čez vse izzive, s katerimi se bodo 
srečali v prihodnjih štirih letih. 

Maturantski izlet v Grčijo

Prvi koraki na poti k pilonovstvu
Prvi september je vedno poln pričakovanj, a letošnji je bil za nas prelomen. Postali smo dijaki 

Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina. Zapustili smo osnovnošolske klopi, vse, kar nam je po-
znano, ter se pogumno in prestrašeno obenem podali vsak na svojo pot. 

Izzivom naproti Dvodnevni tabor na Kovku
V CIRIUS-u v Vipavi smo v preteklem šolskem letu izvedli veliko dnevov dejavnosti zunaj našega 

Centra za učence OŠPP z NIS. Tako so bili učenci prve triade v Ljubljani na lutkovni predstavi, v 
živalskem vrtu, plavali v morju, kolesarili na obali, se sankali, imeli terapijo s konjem na Brjah, 
pekli kruh na Planini ... Starejši učenci pa so si ogledali glasbeno-baletno predstavo v Ljubljani, 
obiskali zavetišče za zapuščene živali, bili v muzeju v Kobaridu ...


